
 
 

Mondelinge Vragen –Boerderij Hof ter Weyde 

Hester Assen  

 

Op 18 april 2017 is er een brief aan de raad gestuurd over de stand van zaken omtrent Boerderij Hof 

ter Weyde in Leidsche Rijn. Op dat moment stond de boerderij al enige tijd leeg, wat de staat van de 

boerderij niet ten goede is gekomen.  Deze week ontvingen wij een brief dat met de eigenaar een 

vaststellingsovereenkomst is gesloten. De gemeente wil de boerderij niet aankopen omdat 

opknappen meer kost dan verwachte opbrengst.  

 

We lezen dat de functies horeca, detailhandel en wonen kunnen worden gerealiseerd door de 

huidige of een nieuwe eigenaar. 

 

We hebben over de boerderij de volgende vragen:  

 

1) Is de wethouder het met ons eens dat het zonde is als dit pand geen maatschappelijke 

functie meer vervult voor bewoners, zoals nu wel het geval is? Zo ja, kan de wethouder zich 

er dan niet alsnog voor inzetten dat de boerderij een maatschappelijke functie voor de buurt 

behoudt? 

2) Kan het zo zijn dat dat de boerderij straks volledig voor wonen benut wordt en daarmee 

überhaupt geen publieke functie meer heeft? Vindt de wethouder dit wenselijk en zo niet, 

kan de wethouder zich er dan voor inspannen dat de boerderij de publieke functie niet 

verliest? 


